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Feddema-Wardenaar, MY (Maya)

Van: Gerrit Venis <gerrit.venis@kpnmail.nl>

Verzonden: vrijdag 6 december 2019 13:07

Aan: griffie

CC: 'sliedrecht24 .nl'

Onderwerp: Mondelinge vraag Bomen voormalig Ziekenhuisterrein - art. 39

Bij de behandeling van de begroting 2020 heb ik namens de fractie van PRO Sliedrecht gezegd dat het onze fractie al 

tijden stoort dat in ons dorp her en der bomen worden omgehakt en dat je nog maar moet afwachten wat en of er 

iets terugkomt.  

Ik heb het college toen het advies gegeven bij de nieuwbouw op het ziekenhuisterrein de plannen zodanig te laten 

ontwikkelen, dat het niet nodig is de bomen daar om te hakken. 

 

Naar aanleiding hiervan heeft onze fractie nu de volgende vragen: 

 

a.           is er naar aanleiding van dit advies binnen uw college nog verder nagedacht? 

b.           is er contact geweest met de ontwikkelaar, waarbij u dit advies aan hem heeft overgebracht? 

c.            zo ja, wat was daarvan dan de uitkomst? 

c.            zo niet, bent u van plan dit nog te gaan doen? 

d.           zo niet, bent u van plan zich überhaupt iets van dit advies aan te trekken? 

 

 

Gerrit Venis 

 
Fractievoorzitter PRO Sliedrecht 

06 46 43 82 57 

 


